
        Protokół nr XXXII/2017 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 28 sierpnia 2017 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Zawidowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pilarski o godzinie 16.00 przywitał radnych oraz 
gości. Oświadczył, że ustawowy skład Rady Miejskiej w Zawidowie wynosi 15 radnych,  
a zgodnie z listą obecności na sali obecnych jest 13 radnych. Stwierdził prawomocność obrad 
i otworzył XXXII Sesję Rady Miejskiej w Zawidowie.  
Komisja wniosków: 
- Radny Piotr Kosewicz,  
- Radna Maria Pichórz.  
 
Propozycję porządku obrad radni otrzymali na piśmie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przypomniał, iż porządek dzisiejszej sesji 
przedstawia się następująco: 
 

1. Przyjęcie protokołów z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
6 czerwca 2017., XXX sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 22 czerwca 2017 r., 
oraz XXXI sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 6 lipca 2017 r.   

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2017,  
b) wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zawidów,  
c) zaciągnięcie kredytu długoterminowego,  
d) zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Miejskiej Zawidów za rok 

2016.  
    5. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
    6. Sprawy różne. 
 
Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski zwrócił się  
z zapytaniem, czy radni bądź Burmistrz wnoszą o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 
porządku obrad. 
Burmistrz Miasta Robert Łężny wniósł o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
uchylającej uchwałę w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu za wydzierżawienie 
gruntu należącego do zasobu nieruchomości gminy Zawidów.  
O godz. 16.05 posiedzenie opuściła radna Mirosława Ciereszko. Tym samym udział  
w posiedzeniu wzięło udział 12 radnych.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał ww. wniosek pod głosowanie.  
 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, w głosowaniu:/za-12, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - przyjęła ww. wniosek.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski odczytał porządek obrad po zmianach: 
 
 



 
1. Przyjęcie protokołów z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  

6 czerwca 2017., XXX sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 22 czerwca 2017 r., 
oraz XXXI sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 6 lipca 2017 r.   

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a. wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2017,  
b. wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zawidów,  
c. zaciągnięcie kredytu długoterminowego,  
d. zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Miejskiej Zawidów za rok 

2016.  
e. uchylenia uchwały w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu za 

wydzierżawienie gruntu należącego do zasobu nieruchomości gminy Zawidów  
    5. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
    6. Sprawy różne. 
 
O godz. 16.08 do posiedzenia dołączyła radna Mirosława Ciereszko. Tym samym udział  
w posiedzeniu wzięło udział 13 radnych.  
 
 

1. Przyjęcie protokołów z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia  
6 czerwca 2017., XXX sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 22 czerwca 2017 r., 
oraz XXXI sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 6 lipca 2017 r.   

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o wnoszenie uwag do protokołów z obrad XXIX 
sesji Rady Miejskiej z dnia 6 czerwca 2017 r., XXX sesji Rady Miejskiej z dnia 22 czerwca 
2017 r., praz XXXI sesji Rady Miejskiej z dnia 6 lipca 2017 r.   
 
Wobec braku uwag do protokołu Przewodniczący A. Pilarski poddał pod głosowanie projekt 
protokołów z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej z dnia 6 czerwca 2017 r., XXX sesji Rady 
Miejskiej z dnia 22 czerwca 2017 r., oraz XXXI sesji Rady Miejskiej z dnia 6 lipca 2017 r.  
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/ za-13, przeciw-0, 
wstrzymujących się- 0, przyjęła ww. protokoły. 
 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż radny Piotr Kosewicz zdobył tytuł 
Wicemistrza Polski w Lekkiej atletyce w kategoriach pchnięcie kulą oraz rzut dyskiem.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski odczytał list gratulacyjny skierowany do Pana Piotra 
Kosewicza: 
„Serdecznie gratulujemy dwóch srebrnych medali, które wywalczył Pan z tegorocznych 
Mistrzostwach Polski Osób Niepełnosprawnych w Lekkiej atletyce w Białymstoku.  
Wicemistrzu, to się nazywa powrót do sportu w wielkim stylu, ale imponuje nam nie tylko 
styl, w jaki sięgnął Pan po medal. Jeszcze większe emocje budzi Pańska niebywała 
determinacja, wewnętrzny spokój i pokora. Doświadczenia życiowe przekuwa Pan na 
sportowe laury, umiejętnie panując nad ciałem i duchem. To wielka sztuka móc wygrywać z 
najlepszymi, a jeszcze większa z samym sobą. Pańskie sukcesy sportowe są najlepszą 
promocją  miasta, a Pan naszym ambasadorem na mistrzowskich arenach. Życzymy Panu 



zdrowia, powodzenia w życiu osobistym i realizacji kolejnego wyzwania sportowego z listy 
marzeń.”  
Burmistrz Miasta Robert Łężny wraz z Przewodniczącym Rady Andrzejem Pilarskim wręczył 
radnemu Piotrowi Kosewiczowi medal upamiętniający wydarzenie.  
Radny Piotr Kosewicz serdecznie podziękował za pamięć, uznanie oraz medal. 
Radny dodał, iż udało mu się osiągnąć sukces nie tylko własną pracą, lecz przede wszystkim 
pracą trenerki Pani Małgorzaty Niedźwieckiej. Podziękował także Panu Grzegorzowi 
Drabko., który zajmował się sprawami technicznymi, którym poświęcał wiele czasu i energii.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski odczytał pisma, które wpłynęły do Biura Rady Miejskiej:  
- pismo WS-SP ZOZ w Zgorzelcu skierowane do Burmistrza Miasta przekazane do 
wiadomości do Rady Miejskiej w sprawie umorzenia zaległości podatkowej za okres od 
stycznia do czerwca 2017 r.,  
- wniosek WS-SP ZOZ w Zgorzelcu skierowany do Burmistrza Miasta przekazany do 
wiadomości do Rady Miejskiej o przyznanie dotacji z przeznaczeniem na dofinansowanie 
zakupu niezbędnego sprzętu medycznego i wyposażenia na potrzeby szpitala,  
- prośba o wyrażenie zgody przez Radę Miejską na sprzedaż działki nr 915/13. 
Przewodniczący A. Pilarski dodał, iż sprawa nie należy do kompetencji Rady Miejskiej, lecz 
do Burmistrza. 
Burmistrz Miasta R. Łężny oznajmił, iż działka na chwilę obecną jest dzierżawiona przez inną 
osobę, Jeśli będzie wystawiana na sprzedaż, to zostanie ogłoszony przetarg,  
- półroczne sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Zawidowie za I półrocze 2017 r.,  
- Uchwała Nr I/194/2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we 
Wrocławiu z dnia 11.07.2017 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu 
budżetu miasta Zawidów przedstawionego w uchwale Rady Miejskiej w Zawidowie Nr 
XXIX/145/2017 z dnia 06.06.2017 r. w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta 
Zawidowa na rok 2017. Opinia jest pozytywna,  
- protokół z kontroli kompleksowej przeprowadzonej w Urzędzie Miejskim w Zawidowie 
przez Regionalną Izbę Obrachunkową we Wrocławiu w okresie od 03.04.2017 r. do 
30.06.2017 r. Z protokołu wynika, że nie stwierdzono nieprawidłowości.  
 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
 
Sprawozdanie z działalności burmistrza 06.07.17 – 28.08.17 

1. Wymiana źródeł ciepła – odbyliśmy spotkanie z doradcą energetycznym z WFOŚ. 
Omówione zostały założenia do przygotowania wniosku na likwidację stałopalnych 
źródeł ciepła. 

2. Walne zgromadzenie PUK Sp.z o.o. – zatwierdzenie sprawozdania rocznego 
działalności zarządu. Zamiana umów o pracę na kontrakty menadżerskie z zarządem 
spółki. 

3. Współpraca z Czechami i Niemcami. Odbyłem kolejne spotkania z burmistrzami 
Frydlantu i Bernstadt auf dem Eigen. Omówiono współpracę, możliwości wspólnego 
wnioskowania o środki unijne, straż , oświata. 

4. Ścieżki rowerowe – spotkania w Zgorzelcu i Radomierzycach, w ramach ZGZZ przy 
udziale Dolnośląskiego Instytutu Rozwoju Terytorialnego. Efektem jest porozumienie 
mające na celu przeprowadzenie inwentaryzacji i ocenę możliwości przeprowadzenia 



przez powiat zgorzelecki dróg rowerowych w oparciu o wniosek do Euroregionu , 
który jest wykonywany przez zarząd ZGZZ. 

5. Projekt Miłosza – przygotowanie na etapie końcowym, ustalony został zakres 
możliwy do realizacji przy dofinansowaniu przez Program Przebudowy Dróg 
Lokalnych , uwzględniając parametry wymagane. 

6. Dni Zawidowa – spotkania organizacyjne z pracownikami oraz strażakami OSP. 
Obchody bez strat w ludziach i sprzęcie. 

7. Mickiewicza – podpisana została umowa na realizację zadania, rozpoczęte zostały 
prace, zakończenie do grudnia. 

8. Obsługa geodezyjna – nastąpiła zmiana w związku z zakończeniem działalności przez 
poprzednich geodetów. Obecnie gminę obsługuje pan Piotr Baran. 

9. Kontrola RIO – zakończona, przyjęliśmy listę wniosków do wiadomości i stosowania. 
Nie stwierdzono naruszeń ustawy o finansach publicznych. 

 
4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a. wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2017,  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż temat został omówiony na wspólnym 
powiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XXXII/150/2017 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 sierpnia 2017 r.  
w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2017. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXXII/150/2017, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
                  b. wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zawidów, 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż temat został omówiony na wspólnym 
powiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 



 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XXXII/151/2017 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 sierpnia 2017 r.  
w sprawie: wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zawidów. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXXII/151/2017, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

c. zaciągnięcie kredytu długoterminowego,  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż temat został omówiony na wspólnym 
powiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XXXII/152/2017 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 sierpnia 2017 r.  
w sprawie: zaciągnięcie kredytu długoterminowego. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXXII/152/2017, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

d. zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Gminy Miejskiej Zawidów za rok 
2016.  

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż temat został omówiony na wspólnym 
powiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 



Uchwała nr XXXII/153/2017 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 sierpnia 2017 r.  
w sprawie: zaciągnięcie kredytu długoterminowego. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXXII/153/2017, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

e. uchylenia uchwały w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu za 
wydzierżawienie gruntu należącego do zasobu nieruchomości gminy Zawidów  

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż temat został omówiony na wspólnym 
powiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XXXII/154/2017 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 sierpnia 2017 r.  
w sprawie: uchylenia uchwały w sprawie ustalenia minimalnych stawek czynszu za 
wydzierżawienie gruntu należącego do zasobu nieruchomości gminy Zawidów 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXXII/154/2017, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
                 5. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Sontowska oznajmiła, iż doszły ją słuchy od 
mieszkańców, że na ulicy Mickiewicza będzie położona tylko jedna warstwa asfaltu i zadała 
pytanie, jak to wygląda naprawdę.  
Burmistrz Miasta R. Łężny przekazał, iż będzie to kompletny remont ulicy, a na chwilę 
obecną robione są przyłącza.  
   
               6. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż sprawy różne były omawiane na bieżąco. 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski o godzinie 
18.00 zamknął sesję. 
 
          Protokołowała:                                                                         Przewodniczył: 
 
       Izabela Matuszczyk         Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                            
                                                                                                               Andrzej Pilarski 


